
Fra: Arild Breistøl <Arild.Breistol@bio.uib.no> 
Sendt: søndag 28. april 2019 23.52 
Til: Siril Therese Sylta; Ordførar Lindås; Postmottak Lindås 
Kopi: Hogne Haugsdal 
Emne: Fwd: Re: VS: Kvassnesstemma og bru ut til hekkeholme 
 
hei 
 
Kan ikke se å ha fått svar på dette spørsmålet. Det er viktig at Lindås kommune tar 
hekkeforekomsten av fiskemåke i Knarvik alvorlig. Slik situasjonen er nå har brua ut til hekkeholmen 
kun ført til en ting og det er mer hekking på tak i Knarvik sentrum.  
Det å ta vare på gode hekkeplasser i naturlige habitat som Kvassnesstemma og Loni er viktig for å 
lokke takhekkere tilbake til øyer og våtmarksområder. NOF-Hordaland har ved flere anledninger tatt 
opp dette med kommunen. 
 
mvh Arild 
 
  Forwarded Message -------- 
Subject: Re: VS: Kvassnesstemma og bru ut til hekkeholme 
Date: Tue, 23 Apr 2019 13:20:36 +0200 
From: Arild Breistøl <Arild.Breistol@uib.no> 
To: Hogne Haugsdal <Hogne.Haugsdal@lindas.kommune.no> 
 
Hei 
 
Men hva er begrunnelsen for det midlertidige tiltaket? Kan du sende meg skriftlig informasjon om 
hva dette vedtaket er? 
 
mvh Arild 
 
> Hei! 
>  
> Lindås kommune har som tidligare år sett ut ei bru til hekkeholmen som  
> eit mellombels tiltak. Vi jobbar også med å få på plass permanente  
> tiltak som tar omsyn både til måker og bebuarar i området. Det er  
> kommunen sitt landbrukskontor og eigedomseining som vil få ansvaret  
> med å vurdere dei permanente tiltaka. 
>  
>  
> Hogne Haugsdal | Ass. rådmann 
>  
>  
>  
> E-post: 
> hogne.haugsdal@lindas.kommune.no<mailto:hogne.haugsdal@lindas.kommune. 
> no> 
> | 
>  
> Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: 
> Feil! Hyperkoblingsreferansen er ugyldig.> 
>  
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>  
>  
> [cid:image001.jpg@01D4F9CF.055FD4E0] 
>  
>  
>  
>  
>  
>  
>  
> Fra: Ordførar Lindås 
> Sendt: 12. april 2019 15:34 
> Til: Hogne Haugsdal 
> Emne: Fwd: Kvassnesstemma og bru ut til hekkeholme 
>  
>  
> Sendt fra min iPhone 
>  
> Videresendt melding: 
> Fra: Arild Breistøl 
> <Arild.Breistol@bio.uib.no<mailto:Arild.Breistol@bio.uib.no>> 
> Dato: 12. april 2019 kl. 01:46:50 GMT-5 
> Til: Siril Therese Sylta 
> <Siril.Sylta@lindas.kommune.no<mailto:Siril.Sylta@lindas.kommune.no>>, 
> Ordførar Lindås 
> <ordforar@lindas.kommune.no<mailto:ordforar@lindas.kommune.no>>, 
> "postmottak@lindas.kommune.no<mailto:postmottak@lindas.kommune.no>" 
> <postmottak@lindas.kommune.no<mailto:postmottak@lindas.kommune.no>> 
> Emne: Fwd: Kvassnesstemma og bru ut til hekkeholme Svar til:  
> Arild.Breistol@bio.uib.no<mailto:Arild.Breistol@bio.uib.no> 
> Hei Lindås kommune 
>  
> NOF-Hordaland mottok i dag ei bekymringmelding om at brua ut til  
> hekkeholmen for fiskemåke i Kvassnesstemma var satt opp igjen. Vi  
> håper at opplysningene vi har fått er feil, men skulle det vise seg at  
> brua er satt opp vil vi gjerne ha begrunnelse for denne avgjørlsen og  
> sakspapirer. 
>  
> Vi ønsker en snarlig avklaring da fiskemåkene om kun få dager går til  
> hekking. 
>  
> mvh Arild Breistøl 
> Nestleder 
> NOF-Hordaland 
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